

Handlingsplan.

NR	AKTIVITET	ANSVARIG I ARBETSGRUPPEN	START V	KLART plan V	KLART Verklig V	ANMÄRKNING
1	<p>1.Etablera väl fungerande analog och digital repeater i Brandbergen.</p> <p>2.Repeatergruppen planerar ett "Mode" seminariums innehåll och omfattning. FNV kontaktar GBY Ska genomföras som ett onsdagsmöte.</p> <p>3.Underlag för en enkät via hemsidan skapas och läggs ut på hemsidan. Sammanställning och utvärdering presenteras på ett onsdagsmöte.</p>	<p>Ansvarig: FNV Arbetsgrupp: FNV, BFC, GBY mfl</p>	V15	<p>Driftsättning V25</p> <p>Q4 2018 Datum diskuteras med Ingemar för kalenderbokning.</p> <p>Q1 2019</p>	<p>V39 Avvakta datum för driftsatt status från FNV Ovan gäller fortfarande! Fungerar repeatergruppen? Styrelsen önskar bli informerade av repeatergruppen. Datum för detta?</p>	<p>1.Projektplan i tre steg är upprättad och presenterad på styrelsemötet 29/5. Den analoga och digitala driftsattes i september. Brister i funktionen! Repeatern "spöksänder"? Se mail från NUE 13/12. FNV och övriga i repeatergruppen kontrollerar status. Vilka resurser behövs för att driftsätta anläggningen? Personella? Finansiella?</p> <p>2.Seminarium den 3/4 digitala moder med Erik, GBY som föreläsare. Möjligheter, för- och nackdelar ska belysas.</p> <p>3.En efterföljande enkät kan sannolikt ge underlag för att kartlägga medlemmarnas intresse för de olika alternativen.</p>

Söd Ra - Södertörns Radioamatörer - SKØQO

Röd fetstil i Handlingsplanen är aktivitet mm som är "resultat" av styrelsemötet

Handlingsplan.

NR	AKTIVITET	ANSVARIG I AR- BETSGRUPPEN	START V	KLART plan V	KLART Verklig V	ANMÄRKNING
2						
3	Materialförteckningen uppdateras löpande av FDO. FDO kompletterar listan med U=utrangeras, S=säljas.	FDO, NUE, DCD			Löpande	Beslut vad som ska säljas respektive utrangeras. FDO Lasse samordnar resurserna NUE och DCD som ytterligare resurs. Aktiviteten behöver vitaliseras! Kanske en inventerings- och sorteringsdag med energirikt ätbart? Förslag på datum? Kalla in ytterligare resurser? Finns det en förteckning?
4	Kontrollera Versatower. Sannolikt inget problem!	DWK koordinerar resurser NUE, FNV	Q! 2019			Enligt BQA verkar masten luta. Sannolikt endast maströret. Vid eventuell justering måste detta planeras väl, säkerställa resurser för att undvika skador på människor och mast. I direkt anslutning till detta kontrollera KV antennen. Dippar på viss frekvens. Möjligen ett resultat av anpassning för SSB resp CW och då endast klargöra rutin för funktion. Ett dokument skapas för detta av Ulf DWK. CTM informerar Ulf.
5						

Söd Ra - Södertörns Radioamatörer - SKØQO

Röd fetstil i Handlingsplanen är aktivitet mm som är "resultat" av styrelsemötet

Handlingsplan.

NR	AKTIVITET	ANSVARIG I AR-BETSGRUPPEN	START V	KLART plan V	KLART Verklig V	ANMÄRKNING
6						
7						
8						
9						
10						
11						
12	Diverse mastarbeten: 1. Inverterade dipolen för 80 och 30m 2. Höja fästpunkten för loopen 3. Resa en permanent mast(stål eller Al-rör) 4. Byte 50Mhz antenn.	DCD planerar och koordinerar resurser. Häribland NUE och BMC. DWK har kontakt med trådsjutarresurs.	Avvaktar men FDO kontaktar BMC vid lämpligt tillfälle.	V??		BMC erbjudit sig att med sin skylift åtgärda diverse mastarbeten. Kalle/NUE har upprättat en önskelista. FDO kontaktar BMC, Johan T om detta erbjudande kvarstår. Ett omfattande arbete som vi gör till en "Antenna fieldday". Informerar och "bjuder in" i god tid till en lärorik, spännande och trevlig dag. Datum spikat till 26/5.
13	GDPR åtgärdsplan: Ett personuppgiftsbiträdesavtal återstår att skapa samt upprättas mellan QO och BFC. (Christer hör av sig).	BYO, FBR och BFC	V15		Q1 2019	Förutom upprättade rutiner klargöra hantering för berörda inom QO. Kan vara ex. en workshop. Christer återkommer med förslag på en kvälls eller ½-dagsaktivitet. CTM stämmer av lämplig tid med Christer. Efter årsmötet.

Handlingsplan.

NR	AKTIVITET	ANSVARIG I AR-BETSGRUPPEN	START V	KLART plan V	KLART Verklig V	ANMÄRKNING
14	<p>Hemsidan måste städas och uppdateras! Hemsidan måste byggas om, gammal information rensas bort (läggas i malpåse) och ny information mm tillföras hemsidan för att åstadkomma en hemsida med mervärde för våra medlemmar.</p> <p>Ny hemsida publicerad 9/1.</p>		V34	Q4 2018	Januari 2019	<p>Nödvändigt med akuta åtgärder vilka kan delas in i följande åtgärder:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Motorn som driver hemsidan inte kompatibel med pgm hos webbhotellet. Nya pgm. • Flytt av befintligt mtrl. • Nytt material • Ny layout. <p>Redaktionsrådet ställer samman ett "färdigt" förslag till styrelsen.</p> <p>Kraftsamling för att skapa innehåll! Allt från enkla referat från onsdagsmöten till större events!</p>
15	AMPRNet	IFP och YDQ		V39	Januari 2019	<p>Tel 10/12. J-O har beställt 6 antenner. Nätet, KTH – TM – Nacka Centrum – Brandbergen - Gålö börjar byggas V51.</p> <p>Antenner levereras under januari! Först därefter börjar man bygga nätet. Tidsutdräkt pga hala tak.</p>

Handlingsplan.

NR	AKTIVITET	ANSVARIG I AR- BETSGRUPPEN	START V	KLART plan V	KLART Verklig V	ANMÄRKNING
16	Kablar, koaxer och antennväxel. Införskaffa Routerbox för satellitantenn. Uppgradera antennkablage för bättre verkningsgrad och minska risk för skador från åska. Projektplan upprättas våren 2019.	FDO, FNV 2019		2019		Material såsom kablar och kontakter finns på plats. Jan-Olof IFP åtgärdar. Jan-Olof beställer Router box. Ca 1500 kr.

Handlingsplan.

NR	AKTIVITET	ANSVARIG I AR-BETSGRUPPEN	START V	KLART plan V	KLART Verklig V	ANMÄRKNING
17	<p>Prioriterade Gålöatgärder Fastighet:</p> <p>2. Skstf bygger ett småskaligt reningsverk till vilket QO skulle kunna ansluta både spill- och BDT vatten. En integrerad lösning med vandrarhemmet torde vara den absolut bästa lösningen. För alla berörda. Mattias CNE tar fram en budgetkalkyl för pumplösning med en ledning till vandrarhemmet.</p> <p>Gällande avtal med Skärgårdsstiftelsen är i vissa stycken otydligt. I ett kommande möte (VA) med stiftelsen måste detta klarställas.</p> <p>3. Sondera möjlighet för bidrag från kommunen avseende köksrenovering.</p>	CTM, DWK	V23	Q2 2019		<p>Möte 19/11 med Cecilia Wibjörn och Håkan Wakander.</p> <p>Se separat rapport.</p> <p>1. VA frågor respektive</p> <p>2. Hyresavtal.</p> <p>Ny kontakt med Skärgårdsstiftelsen V04</p> <p>3. Sannolikt svårt att få något bidrag från kommunen. Finansieras av oss själva och möjligen tillsammans med stiftelsen?</p> <p>CTM kontakta kommunen efter årsskiftet.</p> <p>V03</p>
18	Ventilation. FNV förslag på en enkel lösning med två ventilatorer.					<p>FNV instruerar men vilka genomför?</p> <p>CTM stämmer av med FNV när detta kan göras.</p>